
Alisson: Spodziewałem się częstszej gry
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Po poprzednim sezonie w roli rezerwowego, tym razem Alisson będzie miał

okazję wykazać się w pełni. Brazylijczyk udzielił na zgrupowaniu wywiadu

dla Sky Sport.

- Juve jest zawsze mocnym zespołem. Stracili dwóch bardzo mocnych graczy jak

Bonucci i Dani Alves, który jest moim kolegą z reprezentacji i jest bardzo mocny.

Pozostają bardzo silnym zespołem, musimy zrobić co w naszej mocy, aby być na ich

poziomie i innych drużyn.

Jak zmniejszyć stratę czterech punktów z poprzedniego sezonu?

- Wygrywając wszystkie mecze, ale aby to zrobić, musimy ciężko pracować. Robimy

to, chcemy zawsze wygrywać. Chcę się tutaj zatrzymać i wziąć numer jeden. To

szczególny sezon dla Romy, jest też Mundial, zagramy w Lidze Mistrzów, w Serie A i

Coppa Italia. Chcę zrobić co w mojej mocy dla zespołu i być może zdobyć

mistrzostwo z Romą lub jakieś trofeum.

Spodziewasz się czegoś więcej niż przed rokiem?

- Spodziewałem się, że będę grał więcej, przybyłem tutaj, aby grać, dalej decyzja

należy do trenera i ją szanuję. Nie grałem tyle, ile chciałem, ale trenowałem na

maksimum i chcę grać w drużynie narodowej.

Di Francesco?

- Świetny trener. Poznaliśmy się, jest trenerem, który potrafi ustawić zespół i nim

pokierować, nie tylko na boisku, ale i poza nim.
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